所附材料清单(硕士/博士) List of Attached Materials (Master/Doctoral)

姓名/Name:

Materials	'×' if attached
《中北大学外国留学生入学申请表(2022)》	
Application Form for International Students to Study at NUC (2022)	
护照扫描件	
Copy of Passport	
电子照片	
Digital photo	
最后学位证书(应届毕业生可先提交预计授予学位证明)扫描件	
Most advanced degree (or certification to be conferred a degree);	
最后学历成绩单	
Official transcript of the most advanced degree	
个人陈述(内容应包括个人学习、工作经历,学术研究成果,硕士/博士阶段	
的研究计划,毕业后的个人发展目标等)	
Personal statement (including CV, research results and proposal, development plan)	
两名教授或副教授(或相当职位人员)的推荐信	
Two recommendation letters from professors/associate professors or persons with	
relevant academic titles	
健康证明	
Medical Certification	
无犯罪证明	
Police Certificate	
财力证明(申请人名下 2,500 美元存款单及银行证明)扫描件	
Financial Statement a deposit of USD 2,500 under applicant's name in the bank	
and certification of deposit issued by the bank;	
语言考试成绩证明(没有可不提供)	
Certificate of language proficiency level (if appropriate)	
发表过的论文目录及摘要,或者其它能够证明自己研究能力的材料(没有可不	
提供)	
Published papers with abstracts or other materials to support the applicant's	
research capabilities (if appropriate)	
《中北大学外国留学生奖学金申请表》	
Application for NUC Scholarship for International Students (2022)	

Note: Please send the application materials to study@nuc.edu.cn before the application deadline. Application with incomplete materials will not be considered. Application documents should be original in English or Chinese, otherwise certified copies of English or Chinese translation should be attached.